
Referat styremøte 2 Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag 

Dato: 03.05.2023 

Til stede: Mathilde, Frank Arne, Jill-Heidi og Karoline 

Pust og Pes 

• Marius Heimkjær tar over for Ørjan som ansvarlig for Pust og Pes i utviklingslaget. Ansvarlig 

for å skifte kode årlig, drifte Facebook-siden og svare på henvendelser og spørsmål 

• Mye som må utbedres med bygget utvendig. Ønskelig at kommunen står for 

materialkostnader, også kan vi ha dugnad for å gjennomføre arbeidet. Jill-Heidi snakker med 

Øystein (rektor) om han kan kontakte kommunen angående dette 

• Kan invitere personlig trener som kommer utover og viser bruk av apparater og setter opp 

personlige treningsprogrammer til høsten 

Ryddeakjson 

• Blir 6.juni 

• Må huske å ta bilder og telle antall deltagere til rapporteringen 

• Frank Arne ordner lapp 

• Mathilde henter sekker 

• Karoline sender e-post til Remiks om henting av søppel 

• Serverer vafler, kaffe og saft. Karoline, Mathilde og Jill-Heidi steker vafler 

Eurovision-fest 

• Blir dessverre ikke i år 

Båtførerkurs 

• Gjennomført med 15 deltagere 

• Utviklingslaget støttet 500 kr per deltager i området til utviklingslaget 

• Samarbeidet med Søndre Ringvassøya utviklingslag, og de støttet 500 kr per deltager i sitt 

område 

Knivkurs/sløydkurs 

• Ønsker å arrangere et kurs til høsten, rundt oktober 

• Karoline søker midler fra Sløydmillionen 

Trygg skolevei 

• Kommunen har ikke budsjett for trygg skolevei i distriktet, men tar en runde for å se på 

mulige tiltak 

• Øystein (rektor) og Mathilde (utviklingslaget og FAU) stilte på møte med kommunen 

• Ga følgende tilbakemelding: 

o Risvikhaugen kan være en vanskelig strekning både for gående og kjørende, må ha ny 

vindskjerming 

o Burde være 30-sone skilt ned til skolen 

o Burde være skilt som sier at det ikke er lov å kjøre inn i skolegården 

o Mange busstopp som ikke er skiltet 

o Er strekninger uten veilys 



• Tas videre til politikerne 

Annonse tomter Inge 

• Mathilde fornyer annonsen på Finn 

Reiselivsanlegg Vaagen utvikling 

• Vi betaler Eivind Elvestad 2500 kr for arbeidet med betenkning til Statsforvalteren 

Lavvo 

• Søknad om penger fra Tromsø Kommune har blitt sendt inn 

• Jill-Heidi søker også om midler fra Samfunnsløftet med frist 15.mai 


